



France Gélinas

La députée de Nickel Belt - MPP for Nickel Belt

NICKEL BELT BULLETIN

JUNE / JUIN 2023

Hello,

June is Seniors Month in Ontario! Thank you to all the remarkable seniors for their contributions in the diverse communities of Nickel Belt.

In Ontario, there is a wide range of programs and services supporting seniors, including how to stay safe, healthy and active.

You can find information on resources and services available at this website:

ontario.ca/page/information-seniors

The guide to programs and services for seniors is also a great resource for available programs and services. It can help seniors, their caregivers and the organizations that support them.

You can print or download the guide at this website:

ontario.ca/document/guide-programs-and-services-seniors

If we can help, please call us at **705-969-3621** or **1-877-280-9990**.

Until next month...

Bonjour,

Juin est le mois des aîné.es en Ontario ! Merci à toutes les personnes âgées pour leur contribution dans les diverses communautés de Nickel Belt.

En Ontario, il existe une grande variété de programmes et de services qui peuvent aider les aîné.es à rester en sécurité, en bonne santé et actifs.

Vous trouverez des informations sur les ressources et les services disponibles sur ce site web :

ontario.ca/fr/page/information-pour-les-aines

Le guide des programmes et services pour les aîné.es est également une excellente ressource. Le guide peut aider les aîné.es, les aidants naturels et les organismes qui les soutiennent.

Vous pouvez imprimer ou télécharger le guide sur ce site web :

ontario.ca/fr/document/guide-des-programmes-et-services-pour-les-aines

Si nous pouvons vous aider, appelez-nous au **1-877-280-9990** ou au **705-969-3621**.

Au mois prochain...



705-969-3621
1-877-280-9990
www.francegelinas.ca
fgelinas-co@ndp.on.ca